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 Bluetooth 

e 2. 4G Wireless connection 
1, 「emove the receiver from the叩use(USB receive「bin)and insert ii into the USB irrterfac:e 

of the computer (de吹斗
2. Turn on the mouse power switch within a distance of less归n 30 011 from the mouse receiver 

(move the switch to the令）. Then p啖s the button of the mouse button al random。

• Bl uetooth connecbvily 

(picture 1) 

应devioe
咖…啊恤，事“心真油d归如切潭呱
．－－ ｀ 

g;J Fl 

O已

D•·-

(picture 2) 

Connection steps: 
1, tum on the mouse power switch. (switch the switch to II to start the mouse 

Bluetooth). 
2, click on the start of the lower right comer of the compu1er = - Settings心

- devices ,.. - add Bluetooth or other devices氐l - Bluetooth * (when 
the computer starts searching for Bluetooth mouse) 

3. Press and hold the pairing button (Fig. �for 3-5 seconds and then release 
A quick blue伯sh prompt Is emitted lnsl e the moose to indicate The 
Bluetooth mouse is successfully launched, and the computer starts to search 
the Bluetooth mouse. It will soon be searched by the computer. 

4, after searching the Bluetooth mouse, the computer will display 2.4+BT 
(Figure 2). Click this device to automatically. Paired connection and 
display connected, 『eady for immediate use 

(picture A) 
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(picture B) 
Connection steps: 
1, tum on the mouse power s叩tch. (s劝tch the switch to O here is to start 

mcuse Bluetooth). 
2, click the Apple Computer icon on the upper left corner of the MAC ti 

- System Praferences - Bluetooth (MAC Bluetooth instantly). Start searching 
for Bluetooth mouse. 

3. Press and hold the pairing button (Fig. A) for 3--5 seconds and then release. 
The mouse sends out a quick blue flash to indicate The Bluetooth mouse 
was successfully launched, and MAC began to search the Bluetooth mcuse 
It will soon be searched by MAC 

4, when the computer sea『ches the Bluetooth mouse, it displays the 2.4+BT 
(Figure B). Paired connection, and will displayconnected, now nonmal use 

Othe『functions
DPV sensitivity adjustment: touch l�htly (DPU painng) button to adjust DPV sensitivity 
The咽ue is t times 1000, 2 times 1600, 3 lin蕊2400.3袖ng switching
2.4 wireless• Bluetooth switch: in connection with 2.4G wireless mode and Bluetooth 
mode. YOJ can swrtch free�aco,rdlng to your needs. fo「example, If you want to use B屈too1h
mode, you如llloggle the switchSw的to thelJjuetooth s啦If you want lo闷e tho 2.4G w呵'"
mode. 础lchlhe洲1tch to 24G wi刚ess That way 
Tum off the mouse: if you don't use lhe me use temporanly, you can toggle the loggle sw昢
to压middle. The pos优on(OFF)can缸noffthe mouse p呻r, which can save po烟rand
m邓刘misuse

Rotated body 
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I 霸冒，贼枷
快速安装指南

• 2.4G无线连接

1, 从鼠标(USB接收器仓）内取出接收器. :tt插入电脑（设备）的USB接口内。
2, 在离鼠标接收器兰30co的距离内开启鼠标电源开关（将开关拨动往帘这边），

然后陋意按动下阮标按键即可使用了。
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·蓝牙连接

（图 I)

添加设备
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（图2)

连接步骤：
1, 开牡鼠标电源开关（将开关拨动往o这边即为启动仪标互牙）
2, 点击电脑右下角的开始．－－设置Ct--设备- --添加蓝牙或者其他设备

--蓝?J * (此时电脑开始搜索蓝刀鼠标）。
3, 按什配对按钮（图I) 3-5秒钟后松开，鼠标内发出快速蓝色闪灯提示，表示

成功启动蓝牙鼠标，电脑开始搜索蓝牙鼠标，很快就会被电脑搜索到了，
4, 电脑搜索到蓝牙鼠标后，会显示2.4+BT (图2)'点击此设备即可自动

配对连接，并显示已连接，即刻可以使用了．
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（图A) （图B)

连接步骤：
1, 开启鼠标屯源开关（将开关拨动往9这边即为启动鼠标蓝牙）
2, 点击11A切F上为的苹呆电脑团标---系统俏好设置一蓝牙，(MAC蓝牙即刻

开始搜索控牙鼠标）．
3, 按住配对按钮(00A) 3-5秒钟后松开，鼠标内发出快速蓝色闪灯提示，表示

成功启动蓝牙鼠标，MAC]!始搜索蓝牙鼠标，很快就会枝MAC搜索到了．
4, 电脑搜索到蓝牙鼠标后，会显示24+BT (钳B),点击此设备即可自动配对连桉，

井会显示已连接，现在即可正常使用(.

其他功能
DPI/灵敏度调节：轻触一下(DP!/配对）按钮即可调节DP!/灵敏
度数值，提示灯闪1次是1000, 闪2次是1600, 闪3次是2400. 3档循
环切换。
2.4无线．蓝牙切换：在连接好2.4G无线模式和蓝牙模式的情况下

可以根据您的需要随意切换，比如想用蓝牙模式，就将拨动开关
往蓝牙这边拨动，如想用2.4G无线模式，就将开关拨到2.4G无线
那一边即可。
关闭鼠标：在暂时个使用鼠标的情况下，可将拨动开关拨动到中
间位置(OFF) , 即可关闭鼠标电源，可节省电蜇和误按。 一

MICRO charging port 
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Product parameters 

PRODUCT NAME WIRELESS CHARGING GAME MOUSE 
Brand OGORUS Model:  
Color Classification Bia欢 ， darl< Grey lntorface Typo USB 
Wireless dislan氓10m Gross we11ht: 96g 
Product Size: 125'70'42 Resolution: 1000 -1600-2400 
Wireless technology 2.4GHz Number of keys 6keys 
Battery type comes wilh中a『ging Work Photoelectricity 
Rated vollage / currenl 3. 7V/ 6 mA Battery capacity 500mAh 
Whether to support ergonomics support 

Technical Parameters: 

1. Can be a key control: powe「 switch/ light effect switch 
2. Bui怕n rechargeable lithium battery, so you do not change the battery 
3. Enjoy 2.4G wireless technology, office casual games applicable. 
4. 7 color cool dazzling lighting design 
5.Wi「eless 「eceive「, can be received within 10 meters of wireless. 
6. 2400DPI high-precision engine, accurate experience! 

Q) Left Button 
@Mid Button 
@ Right Button 
@ Forward 
@Back 
@ DPI Loop+/-

X9 
Wlreless technology: 2.4GHz 
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MICRO充电口

光弓II!

1覃下安霄在鼠标恳憾的过你授枚骨 ， 将挽收答祀
人．糖""授口 ， 驾待躯动父竺夭咸即可使用 ，

，把鼠纭底罗的慢牧瀑拿出来福入甩黜的u八挫c.

·咒电无拽置光书戏鼠标--···'
．．你授牧昂.......1 
• ., .... ,.. 充电线--------'
• 谖明书... . 一_______J 
备注却杲包的内客是不正确执镶从零售．那里换贷

氏蔽MAC氏/MAC
·WIN3/WIN7 IVISTA/XP/1000 ... ·董容也102... 

产品参数

产品名称无线充电鼠标
品牌OGORUS 产品型号.X9
颜色分类黑色，白色 接口类型USB
无线距离10 m 产品亏量. 96克
产品尺寸1 25 * 70 * 42 分辨率1000一1600一2400
无线技术2 4 ghz 按键数量 6键
电池类型聚合物悝电池 工作方式光电
额定电压／电流3 7 v / 6mAh 电池容叁500 mAh 
是否支持人体工程学·支持

技术参数

1可以是一个键的控制电源开关和光效开关
2内置可充电钱电池可以不用更换电池
3享受2.4G无线技术，办公休闲游戏适用

4. 7色酷炫的灯光设计
5无线接收器，可以在10米的无线接收
6. 2400 dp i高精度引擎，准确的经验

心左键

＠中键

＠右键

＠前进键

＠后退键
@ DPI键
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FCC ID: 2A48M-X9



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 
any interference received, including interference that may cause undesired operation. 
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void the user's authority to operate the equipment. 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment 
generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 
However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one or more of the following measures: 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
-- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different 

from that to which the receiver is connected. 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be u 
sed in portable exposure condition without restriction 
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